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 Încheiat azi 31.08.2022, orele 10,00, la sediul primăriei comunei Apa,  în sedinta ordinara a Consiliului 
Local al Comunei Apa, sedinţă convocată de domnul primar prin Dispozitia nr. 75/2022. 
 La sedinta participă toți cei 11 consilieri locali locali în funcţie. Fiind îndeplinite prevederile art.137,alin.1 
din O.U.G. nr.57/2019 privind Codul administrativ , şedinţa îşi poate începe lucrarile. 
 Presedinte de sedinta este d-ul  consilier Anițaș Ioan-Cristian , care deschide lucrarile sedintei, citind ordinea 
de zi, întrebând daca sunt si alte propuneri. 
 Nefiind alte propuneri , ordinea de zi  se voteză  în felul următor: 11 voturi “pentru”, 0 “abţineri”, 0 
“împotrivă”, astfel că şedinţa îşi poate începe lucrările.   

Presedintele de şedinta dă cuvântul secretarului comunei , pentru a citi procesul verbal al sedintei anterioare. 
Acesta se aprobă cu 11 voturi “pentru”, 0 “abţineri” , 0 “împotrivă”.   
  Se trece la discutarea punctelor înscrise pe ordinea de zi. 
1. PROIECT DE HOTĂRÂRE Nr.1054 /11.08.2022 
privind  aprobarea preluării în domeniul public al comunei Apa a unor lucrări realizate din Fonduri IID 2021 de 
către operatorul Apaserv Satu Mare S.A.  Proiectul se votează în felul următor : 11 voturi „pentru”, 0 „împotrivă”, 
0 „abţineri”, proiect adoptat. 
2. PROIECT DE HOTĂRÂRE Nr. 1079 /24.08.2022 privind clasificarea unui număr de 10 drumuri publice de 
interes local în categoria funcțională străzi, situate pe teritoriul U.A.T Apa , județul Satu Mare. Proiectul se 
votează în felul următor : 11 voturi „pentru”, 0 „împotrivă”, 0 „abţineri”, proiect adoptat. 
3. Diverse. 
 Secretarul general citește solicitarea nr.186//15.07.2022 a societății WDC INVEST GRUP SRL prin care se 
dorește închirierea unei suprafețe de 250 ha, pentru construirea unui parc fotovoltaic. Cererea este susținută de 
administratorul firmei d-ul Trifonescu Octavian. Consiliul local este de acord în principiu, dar este nevoie de 
studierea legislației, consultarea unor experti în domeniu, pentru a se vedea care sunt căile legale.  

Se rediscută solicitarea SC LAURENTIU  SRL înregistrată la nr.759/05.07.2022 prin care dorește accesul de 
folosire a drumurilor agricole și comunale conform unei schițe anexate , pentru obținerea documentelor necesare în 
vederea exploatării balastrului în zona Plopi , satul Someșeni. Consiliul local hotărăște ca acordul să fie eliberat cu 
anumite condiții: să se respecte lățimea drumurilor pe care le va folosi, să nu afecteze proprietățile private din zonă și 
anul să pună la dispoziția primăriei , 300 mc de agregate de balastieră , necesare pentru întreținerea unor drumuri.  
 Sunt citite cererile depuse de Anițaș Ioan-Cristian și Apan Ioana-Florica înregistrate la nr.1007 / 02.08.2022 
și 1006/01.07.2022 prin care aceștia solicită reducerea chiriei precum și scutirea de la plata impozitului pentru 
suprafețele de pășune închiriate , datorită faptului că seceta din acest an a afectat grav masa verde. În urma 
discuțiilor, consilierii locali nu sunt de acord cu solicitările celor doi întrucât există contracte de închiriere care 
trebuie respectate. 
 Se citește cererea de finanțare depusă de Asociația Sportivă Victoria Apa prin care se dorește suplimentarea 
finanțării cu suma de 10.000 lei, justificând cu documente cheltuielile pe care sunt nevoiți să le facă pentru 
menținerea echipei de fotbal în liga a IV-a. Întrucât la această dată nu sunt resurse financiare în bugetul local 
consilirii locali vor rediscuta cererea la următoarea rectificare. 
 D-ul consilier Anițaș Ioan-Cristian, solicită rezolvarea problemei cu îngustarea drumului ce duce în satul 
Lunca Apei, din zona gospodăriei d-lui Ghencian. D-ul primar promite că va solcita unui topograf să stabilească 
limitele legale a drumului respectiv. 
 Deasemenea întreabă primarul comunei de ce nu s-a pus în aplicare hotărârea nr.19/2022 privind stabilirea 
salariilor angajaților. D-ul primar motivează că încă nu există bază legală pentru emiterea dispozițiilor.  
  

 Terminându-se discutiile la punctul diverse, epuizandu-se ordinea de zi, presedintele de şedinţă declară 
închisa sedinta C.L. din data de 31.08.2022, sedinţa se ridică , drept pentru care am încheiat prezentul proces-
verbal în trei exemplare. 
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